
 

  

 
 

 
Motie: Afvalscheiden moet niet tot ongebruikte bakken leiden 

 
De gemeenteraad van Haarlem, bijeen op 20 Juli 2017, de afvalstoffenverordening 

besprekende; 

 
Constaterend dat 
 

 Er burgers zijn die wel hun afval willen scheiden, maar om praktische redenen 
geen gebruik willen maken van een duobak 
 

 Het geen enkele zin heeft om deze burgers te dwingen een duobak te 
accepteren, daar de duobak in het meest positieve scenario ongebruikt 
weggemoffeld zal worden op het perceel 
 

 
 
Draagt het college op 
 

 In gesprek te gaan met burgers die de duobak niet willen accepteren 

 Te trachten met argumenten deze duobakweigeraars te overtuigen alsnog de 
duobakken te gebruiken 

 Als het onverhoopt niet lukt deze duobakweigeraar te overtuigen, de duobak 
aan een andere burger te verstrekken die ér wel gebruik van wil maken. 

 
 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Anne Feite Bloem SP 


